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Referat	af	bestyrelsesmøde	d.31/5	2019	
	
Deltagere:	
Dorte	Soltic	
Henrik	Kjærbye	
Jørgen	Højgård	
Lone	Brinksby	
Susan	Klysner	
	
Sekr.Annelise	Friis	Andreassen	
	
	
	
	
	
	
Evaluering	af	generalforsamlingen	

• Bred	enighed	om,	at	det	var	lidt	skuffende,	at	der	i	år	ikke	var	flere	til	den	årlige	generalforsamling.		
• Rudbjerghallen	er	booket	til	sidste	lørdag	i	april	2020,	så	sæt	allerede	nu	x	i	kalenderen.	
• På	generalforsamlingen	blev	der	rejst	et	spørgsmål	om,	hvorvidt	der	skulle	opsættes	en	

hjertestarter	i	Stubbegårdsparken,	men	da	der	allerede	er	en	i	Natur-	og	Friluftcenter	ved	
Rolandsparken,	mener	bestyrelsen	ikke,	der	er	behov	for	at	gøre	det.	
	

Orientering	fra	formanden		
• Foreningen	er	blevet	kontaktet	af	et	firma,	der	har	lavet	en	artikel	om,	hvordan	man	kan	reducere	

forurening	og	generende	røg	for	naboerne,	når	man	fyrer	i	brændeovn.	Artiklen	kan	læses	her:	
https://holddigvarm.dk/braende_korrekt_fyring.cshtml	

• Foreningen	er	ligeledes	blevet	kontaktet	af	Lolland	Kommune,	der	har	bedt	om	et	møde	med	os,	da	
kommunevandløb	22,	der	opsamler	overfladevand	og	løber	under	Stubbegårdsparken	i	den	grad	
trænger	til	renovering,	idet	der	kan	være	risiko	for	sammenfald	af	selve	rørledningen.	Der	er	taget	
kontakt	til	fagperson,	der	sammen	med	formanden	og	Jørgen	vil	deltage	i	mødet.	

	
Orientering	fra	kassereren		

• Gennemgang	viser,	at	vi	følger	budgettet.	
• Kassereren	opfordrer	til,	at	man	i	henhold	til	vedtægternes	§5	slår	græsset	på	matriklen	inden	

Sankt	Hans,	da	foreningen	ellers	på	ejers	regning	får	det	gjort.		
• Ligeledes	gøres	opmærksom	på,	at	der	rundt	omkring	i	området	ligger	en	del	kvas	og	grene	i	skel,	

der	skal	fjernes,	da	det	er	til	stor	brandfare.		
														

	



Orientering	fra	bestyrelsesmedlemmer	
• Bestyrelsen	ønsker,	at	området	fremstår	så	“velholdt”	som	muligt,	men	da	der	ligger	flere	tomme	

grunde	ud	til	de	2	stamveje,	hvor	rabatterne	ikke	bliver	slået,	vil	der	blive	indhente	tilbud	på,	hvor	
meget	det	koster	at	få	slået	alle	rabatter	ud	til	stamvejene	med	jævne	mellemrum.	
	

	
	
Kommende	aktiviteter	

• Foreningen	kan	pga	tidspres	desværre	ikke	stå	for	at	arrangere	Sankt	Hans	bål	i	år.		Hvis	andre	har	
lyst,	er	I	selvfølgelig	meget	velkomne.	

	
	
Eventuelt		

• Bænkene,	der	står	flere	steder	langs	stamvejene	er	i	meget	dårlig	forfatning,	og	da	det	ikke	kan	
betale	sig	at	renovere	dem	undersøges	markedet	for	nye	og	måske	mere	vedligeholdelsesfrie.	
	

	
	

	
Kommende	bestyrelsesmøder	

• 10/8	2019	hos	Lone	
• 30/11	2019	hos	Jørgen	
• 8/2	2020	hos	Susan	

	
	
	
Referent	
Annelise	Friis	Andreassen	
Sekretær	
	


